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НЕКОТОРЫЕ АСПЕКТЫ АГРАРНЫХ ОТНОШЕНИЙ РЕСПУБЛИКИ БЕЛАРУСЬ С 

ГОСУДАРСТВАМИ — ЧЛЕНАМИ ЕВРАЗИЙСКОГО ЭКОНОМИЧЕСКОГО СОЮЗА НА 

ПРИМЕРЕ РЫНКА ЗЕРНА 

 

Глобализация как высшая стадия развития интернационализации обусловила усиление 

взаимозависимости стран: в первую очередь зависимость небольших по размерам или менее развитых 

стран от более сильных и влиятельных государств, что требует от них присоединения к различным 

региональным объединениям с целью повысить конкурентоспособность своей продукции. В данной 

статье на примере рынка зерна рассмотрены вопросы аграрного развития и взаимодействия Республики 

Беларусь с другими государствами, а также их торговые отношения.  
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SOME ASPECTS OF AGRARIAN RELATIONS OF THE REPUBLIC OF BELARUS WITH 

THE MEMBER STATES OF THE EURASIAN ECONOMIC UNION ON THE EXAMPLE OF GRAIN 

MARKET 

 

Globalisation as the higher stage of development of internationalisation has caused strengthening of 

interdependence of the countries: first of all dependence of smaller in the sizes or less developed countries on 

stronger and more influential states that demands from them joining to various regional associations in order to 

raise competitiveness of production. In the given article on the example of grain market questions of agrarian 

development and interaction of the Republic of Belarus with other states, and also their trade relations are 

considered. 
Key words: foodstuffs; grain; processing; agriculture; industry; market; integration; Eurasian economic 

Union; agricultural development; trade relations. 
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